
 1 

KRAJEVNA SKUPNOST BLANCA 
Blanca 24 
8283 BLANCA 
 

ZAPISNIK 
11. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Blanca, dne 20. 3. 2025, 

ob 18.00 uri, v sejni sobi KS Blanca 
 
Prisotni člani sveta:  
Jože Budna, Dejan Gorišek, Janja Gorišek, Marjan Ločičnik, Peter Mirt, Maja Radej, Tadej 
Strojanšek, Marija Šutar.  
 
Ostali prisotni: 
Srečko Ocvirk, župan občine Sevnica, 
Dušan Markošek, občinski urbanist, 
Vanja Vidmar, svetovalka za glavno pisarno, 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Sejo vodi: Marjan Ločičnik, predsednik sveta KS Blanca.  
Zapisnikar: Marjetka Flisek, referentka za krajevne skupnosti v Občini Sevnica.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 10. redne seje 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Blanca. Svet KS Blanca je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi župana Občine Sevnica, gosp. Srečka Ocvirka, občinskega urbanista 
gosp. Dušana Markošek, Meto Flisek referentko za krajevne skupnosti in njeno kolegico ga. 
Vanjo Vidmar, člane sveta KS Blanca, ter poda predlog dnevnega reda v razpravo in potrditev.  
 

Predlog dnevnega reda: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 11. redne seje, 
2. Pregled, razprava in potrditev zapisnika 10. redne z dne 12.12.2024, 
3. Seznanitev z zapisnikom 2. dopisne seje iz dne 27 in 28.1.2025, 
4. Pregled smernic delovanja občine Sevnica v proračunskem obdobju 2025, 
5. Predstavitev strokovnih podlag OPPN Blanca vzhod, 
6. Seznanitev z dokumenti poslovnega poročila in zaključnega računa za leto 2024, 
7. Poročilo o uporabi prostorov, ki jih ima v upravljanju KS Blanca za leto 2024, 
8. Seznanitev z obliko razpisa za sofinanciranje društev in aktiva, ki delujejo na 

območju  KS Blanca za leto 2025, 
9.  Priprave na razpis za dobitnike priznanj in organizacijo praznika KS Blanca, 
10. Pregled aktivnosti KS Blanca od 12.12.2024 do 20.3.2025, 
11. Obravnava prispelih vlog, 
12. Pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca, 
13. Razno. 

 
SKLEP:  
Svet KS Blanca soglasno sprejme predlagani dnevni red.  
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 2 
Pregled, razprava in potrditev zapisnika 10. redne z dne 12.12.2024 

 
Predsednik poda v razpravo zapisnik  10. redne seje, ki so ga člani sveta prejeli kot gradivo. 
Razprave ni. 
 
SKLEP:  
Svet KS Blanca je potrdil zapisnik  10. redne z dne 12.12.2024. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 

Ad 3 
Seznanitev z zapisnikom 2. dopisne seje iz dne 27 in 28.1.2025 

 
2.  dopisna seja je bila razpisana vezano na dopis G. Roberta Kašeta, ki je predlagal, da se 

pridobi mnenja članov krajevnih skupnosti o predlogih za kategorizacijo cest.   

 
Razprave ni. 
 
SKLEP:  
Svet Krajevne skupnosti Blanca se je na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, seznanil z 
zapisnikom 2. dopisne seje z dne 27 in 28.1.2025. Na zapisnik nima pripomb. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8) 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 4 
Pregled smernic delovanja občine Sevnica v proračunskem obdobju 2025 

 
Predsednik preda besedo županu občine Sevnica, g. Srečku Ocvirku, ki uvodoma pove, da 
predsednik uspešno sodeluje z Občino Sevnica pri reševanju zastavljenih izzivov vezanih na 
vodenje krajevne skupnosti iz organizaciji dela in življenja v krajevni skupnosti. Za usmeritve 
pri delu je zelo pomemben ažuren pretok informacij. V nadaljevanju predstavi aktualne 
informacije, ki so vezane na življenje krajanov KS Blanca. 

• Poslovna cona Blanca → izdano je eno gradbeno dovoljenje, opremljanje poslovne 
cone je izvedeno, tako, da je na spodnjem delu uporabna, na zgornjem delu pa 
dostopna. V letu 2025 je načrtovano na podlagi interesa dražba zgornjih površin.  

• Širitev poslovnega območja okrog Plastoforma → potekajo aktivnosti. 
• Osnovna šola Blanca →po dograditvi ni več zaznati prostorskih težav. V letu 2025 se 

prične graditi novo športno igrišče pri šoli, razpis za izbor izvajalca bo objavljen. Za 
prihodnost ostaja odprto vprašanje glede ureditve dela sanitarij in ureditev otroškega 
igrišča pri vrtcu. Prostorske stiske glede vključevanja otrok v predšolsko vzgojo na ravni 
celotne občine ni zaznavati.  

• Skrb za starejše in mlade → Na družbenem področju lahko izpostavimo nekatere 
ukrepe, ki se izvajajo na občinski ravni, vključno z območjem Krajevne skupnosti 
Blanca. Med temi so strategije, namenjene starejšim, mladim ter invalidom. V tej smeri 
je bilo sprejetih že kar nekaj ukrepov. Čeprav Blanca kot kraj nima neposredno 
vzpostavljene ustrezne infrastrukture, pa je smiselno, da se sorazmerno vključi v te 
aktivnosti. Storitve, kot je pomoč na domu, se s 1. julijem preoblikujejo v sistem 
dolgotrajne oskrbe, ki vključuje tudi druge sorodne storitve. Pri tem je zelo pomembno, 
da Krajevna skupnost, predvsem njen predsednik, aktivno sodeluje pri teh pobudah. 
Ključno je, da postanemo okolje, prijazno starejšim – in ne samo mladim. Nenazadnje 
pa moramo ugotoviti tudi to, da bi bilo prav, da smo kot skupnost prijazni tudi do 
delovno aktivnega prebivalstva. V letu 2025 je predvidena ureditev prostorov za 
srečevanje starejših v objektu na naslovu Blanca 24. Uporaba tega objekta kot javnega 
prostora je zelo pomembna, saj način njegove rabe močno vpliva na kakovost bivanja 
v skupnosti. Če bo objekt namenjen različnim dejavnostim in prilagojen potrebam vseh 
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starostnih skupin, potem bo njegova uporaba smiselna in učinkovita. V nasprotnem 
primeru pa lahko pride do težav, zato morajo biti pravila uporabe jasno določena in 
usklajena s potrebami vseh uporabnikov. 

• Vzdrževanje površin ob Savi je na tem območju v večji meri urejeno, a si na določenih 
manjših delih želimo še nekoliko boljše urejenosti. Delno bomo to poskušali izboljšati 
tudi preko sredstev HESSA. Pomemben del ureditve bo zagotovo predstavljala 
vzpostavitev državne kolesarske poti D2, ki bo potekala skozi celotno občino. Čeprav 
bo le manjši odsek potekal neposredno skozi območje KS Blanca, bo projekt 
pomembno prispeval k izboljšanju dostopnosti in kakovosti življenja tudi za krajane 
Blance. Državna kolesarska pot D2 bo potekala iz smeri Občine Krško, preko mostu 
na HE, po večnamenski poti, nato po državni cesti in ponovno po večnamenski poti na 
kranjski strani, ki je trenutno deloma zaraščena, vendar se bo v sklopu projekta 
ustrezno uredila – vse do Loga. Na posameznih delih, kot je območje Gobovcev, še 
iščemo ustrezne rešitve. V sklopu projekta je predviden tudi nov podvoz pod železniško 
progo, nato pa se kolesarska pot nadaljuje proti Kompoljam, Šmarčni, preko brvi v 
Šentjur na Polju do mostu pri Vrhovem. Ta povezava bo pomembna prometna in 
rekreacijska povezava, ki bo združevala območje od Radeč do Krškega. V fazi 
investicijskega načrtovanja za leti 2026 in 2027 je vključen tudi odsek od HE do meje 
z Občino Krško. Ker so razpoložljivi viri omejeni, se trenutno načrtuje ureditev približno 
10 km trase, in sicer od meje s Krškim do Loga ter nekaj krajših vmesnih odsekov. 
Investicijska dokumentacija še ni zaključena, projektna dokumentacija za izvedbo pa 
naj bi bila dokončana v drugi polovici letošnjega leta. Po naši oceni bo ta kolesarska 
povezava ena najpomembnejših za povezovanje občin Radeče, Sevnica in Krško – 
tudi preko Blance. 

• Na področju vodooskrbe zaenkrat ni zaznati večjih težav. Ni območij, kjer bi se soočali 
z izrazitejšimi problemi, zato lahko rečemo, da je vodooskrba trenutno pod ustreznim 
nadzorom. Nekoliko drugače pa je pri odvajanju in čiščenju odpadnih voda, kjer so 
izzivi še prisotni. Za Blanco je predvidena priključitev na skupno čistilno napravo. 
Vendar ta projekt trenutno nima zagotovljenega vira sofinanciranja na državni ravni. V 
okviru Načrta za okrevanje in odpornost je imela občina možnost prijaviti eno čistilno 
napravo za območje z manj kot 2000 populacijskimi enotami. Odločili smo se za prijavo 
ureditve v Loki, saj gre za nekoliko večje naselje z domom za starejše občane, kjer je 
bila potreba po rešitvi najbolj nujna. Ministrstvo je sicer obljubilo podporo, projektna 
dokumentacija za Blanco pa je že delno pripravljena in bomo z njenim razvojem 
nadaljevali. V kolikor se bodo pojavili novi razpisi ali drugi viri sofinanciranja, bo Občina 
Sevnica pripravljena na prijavo. Vse bolj pa se kaže, da so za razpršeno poselitev in 
manjše kraje, kot je Blanca, zelo primerna rešitev tudi hišne čistilne naprave. Marsikje, 
tudi v zaledju Blance, že imamo pozitivne izkušnje z njihovo uporabo – zadeva deluje, 
meteorna odvodnja pa poteka ločeno in učinkovito. 

• Rekonstrukcija železnice in infrastrukturni projekti →V preteklem obdobju je bilo kar 
nekaj vprašanj glede železnice. Treba je poudariti, da dinamika rekonstrukcije ni 
odvisna od posamezne občine, vendar ta proces občina natančno spremlja. Pri 
železniški postaji je predvidena gradnja nadvoza, ki bo del načrtovane obvoznice. 
Občina je že razpisala izdelavo projektne dokumentacije, v skladu s projektno nalogo 
pa je predviden tudi nov priključek na to obvoznico oziroma nadvoz – predvsem v smeri 
osnovne šole. Ta priključek je že upoštevan v zasnovi OPPN-ja za novo stanovanjsko 
cono. Ko bo Direkcija za infrastrukturo začela projektiranje nadvoza, bomo v občini 
vzporedno naročili še tisti del projektne dokumentacije, ki je potreben za izvedbo. Kar 
se tiče same dinamike izvedbe: točnega časovnega okvira še nimamo, vendar se 
okvirno pričakuje, da bi se projekt izvajal med leti 2027 in 2030. Kot občina se bomo 
trudili, da bomo v tem obdobju imeli vso potrebno dokumentacijo pripravljeno, saj bi 
bila vzporedna izvedba izredno učinkovita. 

• Cestna infrastruktura →Na področju cestne mreže je glavni fokus zagotovo povezava 
Blanca–Poklek ter zaledne ceste. Tekoče vzdrževanje teh cest poteka uspešno, a 
nekatere odseke je treba bistveno izboljšati. Letos se moramo posebej posvetiti 
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odseku, kjer bo treba odstraniti med 300.000 in 400.000 kubikov materiala – kar 
predstavlja velik izziv. Verjetno bo treba nekoliko zmanjšati pričakovanja, saj ideja o 
začasnem kamnolomu za nekaj let ni optimalna rešitev. Posebna pozornost bo 
namenjena rekonstrukciji nevarnega ovinka, ki je ključen za varnejšo prevoznost. Prav 
tako načrtujemo obnovo mostov – začeli bomo z naročilom projektne dokumentacije 
za most na Blanščici, trije so, eden od mostov je že obnovljen. 

• Gasilstvo in civilna zaščita →V kolikor bo OPPN za to območje realiziran, se bomo 
lahko s PGD Blanca pogovarjali o nadaljnjih korakih za izgradnjo gasilskega doma. 
PGD Poklek je že najavil rekonstrukcijo svojega doma, mi pa bomo pri tem sodelovali 
znotraj okvira zaščite in reševanja ter civilne zaščite, kjer so predvidene tudi določene 
oblike podpore. Ta dom bo imel več funkcij – ne le gasilskih in zaščitnih, temveč širše 
– zato bo ključnega pomena najti skupen jezik in oblikovati širšo vizijo razvoja. 

• Industrijski objekti →Pomembna informacija, čeprav še nepopolna, je tudi ta, da se 
obstoječa hladilnica spreminja – v postopku je preoblikovanje v industrijski objekt, kar 
bo prav tako vplivalo na nadaljnji razvoj območja. 

• Vodovodna infrastruktura – območje Kladje →Na območju Kladja prihaja do sprememb 
v funkciji prostora – industrijski objekti in objekt blagovnih rezerv postopoma prehajajo 
v sistem javne vodooskrbe. To predstavlja določen izziv pri načrtovanju infrastrukture. 
Za oskrbo s sanitarno vodo v poslovni coni (npr. rudnik nekovin) bi bila sicer zadostna 
tanjša cevovodna povezava, vendar pa je za zagotavljanje požarne varnosti potrebno 
zgraditi bistveno zmogljivejši sistem, kar zahteva večje investicije. Z dodatnim 
vključevanjem industrijskih objektov – kot sta denimo hladilnica in še ena proizvodna 
enota – se povečuje kompleksnost, a hkrati omogoča tudi delitev stroškov. Več 
priključenih uporabnikov pomeni bolj smiselno porazdelitev komunalnega prispevka in 
stroškov izgradnje, kar olajša prehod iz obstoječega zasebnega (vaškega) 
vodovodnega sistema v sodobno javno vodooskrbo. Gre za pomembno posodobitev, 
ki zahteva investicije, a glede na pomen in dostopnost teh objektov je povsem smiselna 
in potrebna. Objekti bodo tudi v prihodnje ostali v uporabi, zato je njihova vključitev v 
javno infrastrukturo dolgoročno pravilna odločitev. Kar zadeva nadaljnje korake, bomo 
seveda sledili razvoju dogodkov in omogočili priključevanje v obsegu, kot bo to mogoče 
– z namenom, da se zagotovi trajnostna uporaba teh objektov in da območje ne zamre. 

 
Po končanem govoru župana besedo prevzame predsednik, ki se dotakne investicijskega 
vzdrževanja javnih poti. V preteklih letih je bilo s strani občine manj sodelovanja pri projektih 
investicijskega vzdrževanja, zato bi bilo zelo dobrodošlo, da bi se v tem štiriletnem mandatu 
občina vključila vsaj v enega izmed teh projektov. Za letošnje leto je načrtovano investicijsko 
vzdrževanje javne poti proti Omerzetu – v dolžini približno 330 metrov. Zaradi mile zime so 
prihranjena sredstva, kar omogoča, da se razširi projekt še na del poti proti Boškovču, kjer je 
ostalo še 260 metrov neurejene poti. Vendar bo najverjetneje zmanjkalo sredstev, zato se 
zaproša občino za pomoč pri sofinanciranju tega odseka. Trenutno še niso znane natančne 
cene asfalta, saj razpis še ni bil izveden in pogodba s Komunalo še ni podpisana – je pa 
postopek v teku. 
V proračunu za letošnje leto je predvideno tudi investicijsko vzdrževanje objekta Blanca 24, 
kjer občina že izvaja investicijo ureditve učilnice in kuhinje. Naročilnica za gradbena dela je že 
izdana, prav tako je v teku postopek za ureditev kuhinje. Približna vrednost del je že znana, 
podrobnosti pa bodo jasne po zaključku vseh postopkov. 
 
V nadaljevanju se predsednik dotakne organizacije prireditve, ki jo pripravlja skupina iz 
Komiže, s predvidenimi dogodki v Tržišču, Sevnici in na Blanci. Po dogovoru je bilo, da KŠTM 
poskrbi za organizacijo, tisk letakov in prevoz iz Splita. Stroški nastanitev za tri dni, prehrano 
(zajtrk, kosilo, večerja) ter prispevek za SAZAS naj bi se razdelila med vse tri soorganizatorje.  
V Sevnici je stroške v celoti prevzel KŠTM, medtem ko morata Tržišče in Blanca ta sredstva 
zagotoviti sami. To se mu ne zdi povsem pravično, saj bi morala biti razdelitev enakopravna. 
Prostovoljni prispevki se ne bodo pobirali. Predlaga, da se preveri možnost, da bi vsaj strošek 
SAZAS za vse tri lokacije (Tržišče, Sevnica, Blanca) pokrila občina oziroma KŠTM. 
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V nadaljevanju predsednik pove da je prejel e-pošto s strani ravnateljice osnovne šole, v kateri 
ga je prosila za dostavo ključa od dvorane v šolo – v primeru, da bi prišlo do evakuacije zaradi 
izredne situacije, kot je na primer prijava podtaknjene bombe ali kaj podobnega. E-pošta je 
bila posredovana lastniku objekta – torej Občini Sevnica. Vendar do danes, že več kot mesec 
dni kasneje, odgovora še vedno ni bilo. Tukaj se odpira pomembno vprašanje: kaj se zgodi, 
če je na isti dan, ko bi morebiti prišlo do evakuacije, v dvorani že rezervirana prireditev.  
Predlaga, da se v prihodnosti pri sestavljanju najemne pogodbe jasno zapiše tudi možnost 
odpovedi zaradi višje sile ali izrednih razmer, kar vključuje tudi situacije, kot je evakuacija šole.  
Popolnoma razumljivo, da mora imeti šola v takih primerih dostop do dvorane, zato podpira 
idejo, da imajo v šoli ključ za primer nuje. 
 
Besedo prevzame župan, ki poda svoje mnenje in odgovore na izpostavljene dileme. 
Ravnateljica je ravnala v posebni situaciji – šlo je za resno grožnjo, ki je prišla ponoči. 
Ravnatelji so bili v negotovosti, kako ukrepati, zato je trajalo nekaj časa, da so se vključili 
policija, ministrstvo in druge službe. Gre za izredno situacijo, kjer ne govorimo o najemu ali 
pogodbah, ampak o vpoklicu objekta v okviru civilne zaščite. Tak primer smo že imeli med 
epidemijo, ko je bil športni dom aktiviran za potrebe izolacije. Če pride do podobne izredne 
razmere, prireditve ne bodo potekale – to se ne bo prekrivalo. 
 
Glede Klape Komiža župan pove, da gre za organizacijo, ki ni občinska. Razume občutek 
neenake obravnave Tržišča in Blance, zadevo bo preveril. 
 
V nadaljevanje je prisotne opozoril, da je potrebno dogodke in prireditve prijavljati v skladu z 
zakonodajo. Navodila so na spletni strani občine, vendar društva pogosto tega ne upoštevajo. 
Prijavijo eno ali dve prireditvi letno, nato pa organizirajo dogodek brez ustrezne prijave, kar 
lahko pripelje do kazni – za odgovorno osebo in društvo. V kratkem bodo ponovno poslana 
obvestila z navodili, kontaktnimi osebami in postopkom prijave, saj to ni zgolj občinska stvar, 
ampak zakon, ki velja za vse organizatorje – tudi športne. 
 
Kar zadeva objekt Blanca 24, se ureja tako, da bo čim širše uporaben za različne interesne 
skupine – kar je tudi smisel njegovega obstoja. 
 
Pri javnih poteh velja enak režim kot za druge ceste – pravilna oznaka, upravljanje in zapore. 
Komunala je upravljavec, in to velja tudi za javne poti. Te so pogosto v boljšem stanju, saj so 
manj obremenjene in jih krajani skrbneje vzdržujejo. 
 
Kar se tiče finančne pomoči pove, da so zmožnosti omejene. Vedno se skuša zajeti čim več, 
kolikor se zmore v danem letu. Razpis za asfaltiranje bo objavljen naslednji teden. Komunala 
bo razpis vodila za celotno občino, kar omogoča boljše pogoje in cene. Včasih se pojavijo 
težave z dinamiko izvedbe – zlasti proti koncu leta. KS Blanca je bila v tem pogledu bolj 
uspešna, kar je pozitivno. 
 
V razpravo se vključi Peter Mirt, ki ga najbolj zanima časovnica izgradnje nadvoza ter izpostavi, 
da bi bilo potrebno poenoteno urediti postopke glede vpoklica objekta v okviru civilne zaščite. 
Tudi on predlaga poenoteno financiranje nastopa Klape Komiža. V nadaljevanju poda svoje 
razmišljanje glede predpisanih postopkov organizacije dogodkov in se boji, da bo na podeželju 
zaradi togih predpisov kultura zamrla.  
 
V nadaljevanju se v razpravo vključi župan, ki pove, da železniška proga je vključena v 
nacionalni program obnove (Zidani Most–Dobova). Projektna dokumentacija je v pripravi, 
razpis je bil izveden, in proces se je začel. Ko je enkrat projekt na tej točki, se proces nadaljuje 
– ne glede na hitrost. Občina si prizadeva, da ga s svojimi ukrepi čim bolj pospešuje. 
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Janjo Gorišek zanima kakšna bo konkretna sanacija na mostovih Blanca – Poklek. Župan 
pove, da bo potrebno glede na obstoječe stanje mostov najverjetneje sprojektirati nove 
mostove.  
 
Dejan Gorišek izpostavi nevarni odsek za pešce na cesti od železniške postaje proti Acryform 
d.o.o. in predlaga ureditev pločnika. Župan pove, da so s podjetjem Acryform že potekali 
razgovori glede ureditve poti, ki bi bila odmaknjena od ceste.  
 
V nadaljevanju poda Dejan Gorišek pobudo, da se v dolgoročni plan ureditve uvrsti tudi 
rekonstrukcijo ceste na Čanje, saj je zelo ozka, promet je povečan. Župan pove, da se 
predmetna cesta postopoma redno vzdržuje in je mnenja, da bo v naslednji etapi izvede 
razširitev bankin.  
 
Jože Budna se naveže na tematiko prijave prireditve na policijo oziroma upravno enoto. Pove, 
da v primeru prireditve na cesti in postavljenega šotora je le-to potrebno prijaviti upravni enoti 
najmanj 30 dni pred dnevom prireditve. Ostale prireditve mora organizator prijaviti pristojni 
policijski postaji (policijskem oddelku ali policijski pisarni) na območju katere se organizira in 
sicer najmanj 5 dni pred dnevom prireditve. Na tematiko v nadaljevanju med člani sveta in 
županom poteka razprava glede strogosti postopkov in odgovornosti predsednikov društev.  
 
V nadaljevanju predsednik sprašuje ali je načrtovana rekonstrukcija kurilnice v osnovno šoli. 
Župan pove, da je načrtovana. Potrebno je določiti lokacijo. Ogrevanje je načrtovano na lesno 
biomaso in bo izvedeno, ko bodo zato nastali pogoji (zvišanje cene plina oz. okvara trenutne 
peči). 
 
 Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Blanca se je na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025 seznanil s 
smernicami delovanja občine Sevnica na območju Krajevne skupnosti Blanca v 
proračunskem obdobju 2025. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 

 
Ad 5 

Predstavitev strokovnih podlag OPPN Blanca vzhod 
 
Uvodoma podana obrazložitev, da so se na Občini Sevnica odločili s pripravo strokovnih 
podlag pred izdelavo OPPN, ker gre za prostorsko zahtevno območje z več izzivi – tako 
lastniškimi kot infrastrukturnimi. Proces usklajevanja traja že dolgo, saj vključuje številne robne 
pogoje, kot sta nov nadvoz in priključek ter težavna cestna povezava z zaledjem Blance. 
Osredotočenost ni le na pozidavi, temveč gre za celovito prostorsko ureditev širšega območja 
Blance za dosego dolgoročnih ciljev. Zato je načrt nekoliko bolj ambiciozen, a usmerjen v 
kakovosten razvoj prostora. 
 
Strokovne podlage predstavi občinski urbanist g. Dušan Markošek, ki poda članom sveta na 
vpogled grafično karto predvidene ureditve.  
Občina je pristopila k urejanju območja s tremi enotami urejanja prostora kot celoto, saj je to 
smiselno za celovito načrtovanje. Na območju, velikem približno 3,3 ha, je predvidena gradnja 
23 enostanovanjskih hiš. Na podlagi treh variant in usklajevanj s krajevno skupnostjo ter 
izdelovalcem je oblikovana optimalna, četrta varianta. 
Zagotovljene so širše prometne povezave, vključno z dostopi do posameznih platojev in 
predvideno novo cestno povezavo do šole. V osrednjem delu ostaja zelena tampon cona in 
prostor za širitev šole ter dodatno parkiranje. Za lažji postopek priprave OPPN bo najprej 
izdelana strokovna podlaga, nato bo sledil izbor izvajalca za pripravo OPPN. Cilj je usklajen 
razvoj območja in sprejem akta na občinskem svetu. 
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Na predstavljeno med člani sveta poteka razprava, ki so pozitivno naravnani k 
predstavljenemu gradivu.  
Župan pri vsebin obravnave doda,. da se pričakuje sprejetja OPPN, a ker se več kot 80 % 
nanaša na zasebna zemljišča, bo njegova uresničitev odvisna od lastnikov. Bo pa to veljaven 
prostorski akt.  
Predsednik predlaga predstavitev potrjenih strokovnih podlag g. Juliju Novaku, ki je večinski 
lastnik zemljišč.  
Predsednik sprašuje kako potekajo postopki komunalnega opremljanja, kjer so lastniki zemljišč 
fizične osebe. Župan pove, da se na podlagi OPPN  pripravi tudi elaborat ekonomike. Občina 
praviloma pripravi projekt za javno infrastrukturo, pridobi gradbeno dovoljenje in začne 
postopke pridobivanja zemljišč. Izvedba komunalnega opremljanja se lahko nato izvaja fazno 
– po posameznih odsekih cest in objektih – odvisno od interesov in možnosti. Dušan Markošek 
pove, da je občina  že vložila znaten napor in sredstva v pripravo dokumentacije, kljub temu 
da ima na območju le malo lastništva.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Blanca se je na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, seznanil s 
strokovnimi podlagami za izdelavo OPPN Blanca vzhod, jo podpira in se strinja z 
nadaljnjimi koraki izvedbe. 
 
Obrazložitev: 
Gradivo s strokovnimi podlagami je bilo poslano vsem članom sveta in je bilo 
obravnavano na seji. Po pregledu in razpravi so bile strokovne podlage za izdelavo 
OPPN Blanca vzhod, (varianta 4) soglasno potrjene. 
 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 
 
→19.25 sejo zapustita župan in Dušan Markošek.  
 

Ad6 
Seznanitev z dokumenti poslovnega poročila in zaključnega računa za leto 2024 

 
Dokumenti poslovnega poročila in zaključnega računa za leto 2024 so bili predhodno poslani 
vsem članom sveta. 
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Blanca se je na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, seznanil z 
dokumenti poslovnega poročila in zaključnega računa za leto 2024 in nanj nima 
pripomb. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 7 
Poročilo o uporabi prostorov, ki jih ima v upravljanju KS Blanca za leto 2024 

 
Gradivo v obliki tabele so člani sveta prejeli skupaj z  vabilom. Predsednik povabi člane sveta 
k razpravi.  
Razprave ni.  
 
 
 
 



 8 

Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Blanca na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, potrjuje poročilo 
o uporabi prostorov, ki jih ima v upravljanju KS Blanca za leto 2024. Na poročilo nima 
pripomb. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 8 
Seznanitev z obliko razpisa za sofinanciranje društev in aktiva, ki delujejo na območju  

KS Blanca za leto 2025 
 
Člani sveta so v gradivu prejeli predlog razpisa za sofinanciranje društev in aktiva, ki delujejo 
na območju KS Blanca za leto 2025. Predvidena višina sredstev namenjenih za sofinanciranje 
v letu 2025  je 2.400,00 €. Za prireditve prijaviteljev je namenjenih 1200,00 EUR, za prireditve 
oziroma programe, ki bodo uvrščeni ob praznovanju krajevnega praznika 1.200,00 EUR. 
Ker se veliko govori o skrbi za starejše predlaga, da bi bilo v razpis smiselno vključiti tudi 
financiranje za društva, ki bi delovala na področju druženja za starejše. Med člani sveta na 
tematiko poteka razprava, kjer člani sveta podajajo svoja razmišljanja.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Blanca na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, potrjuje obliko 
razpisa za sofinanciranje društev in aktiva, ki delujejo na območju KS Blanca za leto 
2025. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 

 
Ad 9 

Priprave na razpis za dobitnike priznanj in organizacijo praznika KS Blanca 
 
Predsednik pove, da se bodo tudi v letu 2025 podeljevala priznanja KS Blanca. Med člani 
sveta poteka razprava. Predlagajo družino Drstvenšek, Jožico Bobnič, Milan Mlinarič. 
Podrobnejše se zadeve dorečejo na naslednji seji sveta. 
 
V nadaljevanju predsednik predstavi osnutek organizacije praznovanja krajevnega praznika. 
Praznovanje bo izvedeno v soboto 14.6.2025 z otvoritvijo nove investicije na Blanci -
rekonstrukcija javne poti JP 872961 Blanca 113. Na kraju otvoritve se organizira krajša 
kulturna prireditev in manjša pogostitev. Osrednja prireditev se bo izvedla v kulturni dvorani ob 
18. uri. Po končani kulturni prireditvi bo izvedena pogostitev prisotnih.  
 
Natančneje se dogovori na naslednji seji, ki bo predvidoma v sredini maja.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Blanca na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, potrjuje priprave 
na razpis za dobitnike priznanj in organizacijo praznika KS Blanca. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 10 
Pregled aktivnosti KS Blanca od 12.12.2024 do 20.3.2025 

 
 

13. 12. 2024 – Vodja vzdrževanja javnih poti v Občini Sevnica, g. Vinko Knez je bil obveščen 
o posedku občinske ceste JP 872563 Kladje – Stagonce (stacionaža 61 m). 

17. 12. 2024 – Ogled lokacije za avtobusno postajo Krajna Brda. Prisotni: Mirt Peter, 
Benjamin Arnšek in predsednik. 

19. 12. 2024 – Prejeta je bila ustna prošnja za postavitev dodatne luči javne razsvetljave v 
Selcah nad Blanco (pri ekološkem otoku in avtobusni postaji). Prošnjo je bila posredovana g. 
Luku Novaku (javno razsvetljavo) in g. Radotu Gobcu (ogledalo + znak “slepa cesta” za vas 
Selce nad Blanco). 

23. 12. 2024 – Izvedena asfaltacije: LC 372161 Blanca – Poklek – Selce (stac. 1181 m), JP 
872971 Blanca – Gradec – Čanje (stac. 2386 m), JP 872563 Kladje – Stagonce (stac. 61 m). 

9. 1. 2025 – Ogled betonskega podstavka za AP Krajna Brda – sever. Prisotni: g. Bojan 
Kostevc, g. Jože Budna in predsednik. Ugotovljeno je, da lokacija in smer nista ustrezni. 
Pridobljeno je mnenje prevoznika OŠ Blanca (pozitivno), predsednik pripravi PISO skico 
avtobusne postaje (skica v gradivu). G. Kostevc bo zaprosil komisijo za varnost v prometu za 
soglasje. 

13. 1. 2025 – Ogled prostora na stari pošti Blanca 14 (shranjevanje rekvizitov za društva). 
Prisotni: g. Borut Simončič (Terca), g. Nedeljko Ivkovič, ga. Marija Šutar. Dogovor: 
prebarvanje vhodnih vrat z obeh strani. Predsednik pove, da je prostor že urejen, občina 
pripravi pogodbe.  

22. 1. 2025 – Oddana vloga za odklop odjemnega mesta (učilnica, hodnik, WC-ji prevezani 
na odjemno mesto Kulturne dvorane). Odjemno mesto pošte izključeno 4. 2. 2025.  

Izkazala se je potreba po posipu ceste Poklek – Tomažev hrib JP 873031 (stac. 711 m do 
1334 m) zaradi poledice. 

23. 1. 2025 – Ustanovljena skupina za rezervacijo učilnice. 

24. 1. 2025 – Deratizacija v objektu Blanca 14 (zaradi podgan). Naročil g. Borut Simončič, 
izvedlo podjetje Deratizacija Eska d.o.o. 

27. in 28. 1. 2025 – Izvedena 2. dopisna seja sveta KS Blanca (potrditev predlogov za 
kategorizacijo občinskih cest). 

5. 2. 2025 – Obvestilo direktorice KŠTM, ga. Mojce Pernovšek, o turneji Klape Komiža iz 
Visa (koncerti: Tržišče, Sevnica, Blanca – 7., 8. in 9. april). 

6. 2. 2025 – Ogled komisije za varnost v cestnem prometu glede AP Krajna Brda – sever. 
Mnenje: lokacija ni primerna za avtobusno postajo, primerna je le kot čakalnica za otroke. 

14. 2. 2025 – Pluženje in posipavanje cest po celotni KS. 

21. 2. 2025 – Dogovor s predsednico KUD Poklek za organizacijo koncerta Klape Komiža (9. 
april, ob 18.00, v Kulturni dvorani Blanca). KUD Poklek skrbi za: rezervacijo dvorane, 
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pripravo, varovanje, pogostitev. KS donira dvorano; stroški KUD Poklek: 1/3 kosil, 1/3 nočitev 
in zajtrkov, večerja, SAZAS;  Stroške prevozov, ozvočenja in degustacije na gradu Sevnica 
krije KŠTM. Sedaj je to prevzelo društvo KUD France Prešeren Blanca.  

26. 2. 2025 – Povpraševanje za rekonstrukcijo učilnice v Kulturnem domu Blanca. Pripravil: 
g. Roman Strlekar. Izvedla: ga. Mateja Cvetkovič. Pričetek rekonstrukcije je načrtovan 
14.4.2025 in naj bi trajala cca 14 dni.  

28. 2. 2025 – Udeležba na občnem zboru KD Godba Blanški vinogradniki. 

2. 3. 2025 – Udeležba na občnem zboru PGD Poklek. 

10. 3. 2025 – Priprava vabila in gradiva za 11. redno sejo sveta KS Blanca. 

V nadaljevanju poteka razprava glede postopka prijave na SAZAS. Predsednik članom sveta 
obrazloži kako je prišlo do organizacije dogodka nastopa klape Komiža.  

Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Blanca na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, potrjuje 
pregled aktivnosti KS Blanca od 12.12.2024 do 20.3.2025. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 
 

 
Ad 11 

Obravnava prispelih vlog 
 
Predsednik članom predstavi vlogo za finančno pomoč pri organizacijo dogodka Vejžde fest 
pod okriljem Študentskega kluba Sevnica. Po predstavitvi vloge so člani sveta sklepčni, da 
se vlogi ne ugodi.  

 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Blanca na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, obravnaval 
prispelo vlogo organizacijskega odbora za izvedbo Vejžde festa. Svet KS Blanca 
prireditev podpira kot vsako drugo veselico, ki jo organizirajo razna društva. 
Sofinanciranje pa izvaja samo za društva, ki so registrirana na območju KS Blanca. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 
 
Društvo vinogradnikov Sevnica-Boštanj je poslalo vlogo za brezplačno uporabo prostorov v 
Kulturnem domu Blanca za namen predavanja dne 3.4.2025. 
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Blanca na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, obravnaval 
prispelo vlogo Društva vinogradnikov Sevnica - Boštanj. Društvu vinogradnikov 
Sevnica – Boštanj odobri možnost uporabe Kulturne dvorane, dne 3.4.2025 od 18:00 ure 
do 20:00 ure. Vrednost uporabe Krajevna skupnost Blanca donira, Vrednost donacije 
64,00 eur. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 12 
Pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca 

 
Janja Gorišek sprašuje ali ima pravo informacijo, da se bodo v letošnjem letu uredile vse 
avtobusne postaje v občini Sevnica. Predsednik pove, da to drži, vendar imajo prioriteto 
avtobusne postaje, ki imajo potnike. Ostalo se ureja skladno z razpoložljivimi finančnimi viri.  
 
Jože Budna izpostavi, da je potrebno izvesti posip jam lokalne ceste pred Polutko, kjer so 
kontejnerji, kjer je že bilo nasipano ter proti Arnšku. 
 
Dejan Gorišek izpostavi, da se cesta mimo sadovnjakov proti Gradcu zelo posoda. Predsednik 
pove, da bo zadevo uvrstil v tekoče vzdrževanje cest. Na lokalni cesti, proti Čanju, kjer se je 
širil ovinek za potokom razpada asfalt.  
 
Predsednik predstavi idejo glede napisov na informativne kozolčke. Med člani sveta poteka 
razprava glede prave variante.   

 
 

Ad 13 
Razno 

 
Predsednik pove, da je bila s strani Roberta Kašeta (Občina Sevnica) prejeta vloga za 
kategorizacijo dostopne poti LC372141 Kladje- Krajna Brda – Blanca do h.št. 99, ki je stalno 
naseljena (Valerija in Vesna Mirt) in vloga za kategorizacijo dovozne poti R3-679/3909 Blanca-
Brestanica do objekta s h. št. Blanca 5 (Štefka Babič). 
 
Sklep:                                                                         
Svet Krajevne skupnosti Blanca je na svoji 11. redni seji, dne 20.03.2025, obravnaval  
predloga za kategorizacijo dostopnih cest do stalno naseljenih objektov na naslovu 
Blanca 5 in Blanca 99, nanj nima pripomb in se z njima strinja.     
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet.                            
 
Predsednik pove, da ga je klical Bojan Kostevc, da je možno dobiti drevesa za zasaditev, ki bi 
skrbela za čebele.  
 
Seja se zaključi ob 20.23 uri.  
 
Št. 031-00032/2022 
Blanca, 20. 3. 2025  
        
 
Zapisala:            Marjan Ločičnik 
Marjetka Flisek           Predsednik sveta KS Blanca 


